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تصویری از لاستیک ماشین لوئیس همیلتون است. ماشین قهرمان بزرگ 
مسابقات فرمول یک در دور آخر مسابقات این رشته در بریتانیا دچار سانحه 
شد، اما او با مهارتش توانست قهرمانی را به دست بیاورد. فاصله همیلتون 
با دیگر رقبایش به قدری بود که آن ها نتوانستند حتی با یک لاستیک بیشتر 
از او پیشی بگیرند. پنچری و در ادامه ترکیدگی لاستیک علاوه بر همیلتون 
که ۳پیج آخر پیست با او همراه بود، چند راننده دیگر را نیز درگیر کرد.
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ستاره ای که از چنگ 
رئال مادرید در آمد

رسانه لهستانی OnetSport از پیش قرارداد عجیب 
رئال مادرید با رابرت لواندوفسکی پرده برداری کرد؛ 
پیش قراردادی که هرگز به قرارداد تبدیل نشد. 
این رسانه در خبری اختصاصی از پیش قرارداد 
عجیبی رونمایی کرد که رئال  مادرید در سال۲۰۱۳ 
برای به خدمت گرفتن رابرت لواندوفسکی، مهاجم 
لهستانی، آماده کرده بود؛ پیش قراردادی که البته 
هرگز به قرارداد تبدیل نشد تا لوا به برنابئو منتقل 
نشود. رئال مادرید که در سال۲۰۱۳ شاهد درخشش 
و گل زنی های خارق العاده لواندوفسکی با پیراهن 
دورتموند بود و در ماه آوریل همان سال در لیگ 
قهرمانان ۴ بار دروازه اش توسط لوا فرو ریخته بود، 

به فکر فرو رفت و تصمیم گرفت گل زن ملی پوش 
لهستانی را هر طور شده به برنابئو منتقل کند. 
به این ترتیب بود که با فشار فلورنتینو پرز، رئال در ماه 
دسامبر۲۰۱۳ یک پیش قرارداد بسیار جذاب آماده 
کرد تا به لواندوفسکی پیشنهاد دهد. در نسخه ای 
از این پیش قرارداد که توسط OnetSport منتشر 
شده، مشخص است که این قرارداد پیشنهادی 
به مدت ۷سال تنظیم شده بود. بر اساس این قرارداد، 
لواندوفسکی هر سال ۹٫۶میلیون یورو از رئال دستمزد 
می گرفته و پاداش درنظر گرفته شده برای او هم رقم 
هنگفت ۱۰٫۹۶میلیون یورو بوده است. او در ماه 
فوریه یک سال بعد این پاداش را از رئال دریافت 

می کرده است. اما نکته عجیب این پیش قرارداد 
فهرست فعالیت هایی است که لواندوفسکی از 
انجام آن ها منع شده است. بر اساس مفاد این 
پیش قرارداد، موتورسواری، سوارشدن بر قایق های 
گلایدینگ و سنگ نوردی  سرعت، اسکی، پارا پر
برای لواندوفسکی ممنوع شده بود. با توجه به این 
شرط و شروط عجیب برای لواندوفسکی، جالب 
اینجاست که چرا رئال مادرید وقتی یک سال پیش 
از آن گرت بیل را با قراردادی نجومی به خدمت گرفته 
بود، در قرارداد او بندی قرار نداده بود که ستاره ولزی را 
از گلف بازی کردن منع کند. به نظر می رسد مشکلاتی 
که ستاره ولزی به وجود آورده بود، سران مادریدی 

را مجبور کرد تا این موارد را در پیش قرارداد این 
بازیکن جای دهند. در زمان تنظیم این پیش قرارداد، 
۶ماه دیگر از قرارداد لوا با دورتموند باقی مانده بود. 
درنهایت لواندوفسکی به تلاش های رئال پاسخ 
که پیش از آن به صورت شفاهی به  منفی داد، چرا
بایرن مونیخ قول داده بود که بعد از اتمام قراردادش 
راهی مونیخ خواهد شد؛ اتفاقی که در تابستان همان 
سال افتاد. لوا در دوران شش ساله حضورش در 
بایرن مونیخ در ۲۸۵ بازی برای این تیم ۲۴۲ گل به ثمر 
رسانده و حالا خود را به یکی از نامزدهای اصلی جایزه 
توپ طلا تبدیل کرده است؛ هرچند برگزاری مراسم 

امسال توپ طلا در هاله ای از ابهام قرار دارد.

چراغ قرمز اينتر، پيش چشمان كونته
اختلاف شدید میان مربی ایتالیایی و مالکان چینی

رسانه های ایتالیایی مدعی شدند تنش بین 
باشگاه اینترمیلان و آنتونیو کونته بالا گرفته 
است و این دو عملا وارد دعواهایی شده اند 
که احتمالا به پایان همکاری کونته با این تیم 
خواهد انجامید. از مکس آلگری، سرمربی 
سابق یوونتوس، به عنوان جانشین احتمالی 
کونته در اینتر نام برده شده است. روزنامه 
ایتالیایی گاتزتادلواسپورت دیروز صفحه اول خود 
را به این موضوع اختصاص داد و از تیتر «کونته دیگه 
بسه» استفاده کرد. گاتزتا عکسی از آلگری را هم در 
صفحه اول خود قرار داد تا از احتمال بالای جانشینی 
او به جای کونته روی نیمکت نراتزوری خبر دهد. 
توتواسپورت، دیگرروزنامه مهم ورزشی ایتالیا، هم 

در صفحه اول خود به این اشاره کرده است و در تیتر 
اول خود باعنوان «نیمکت های داغ» نیمکت اینتر 
را یکی از نیمکت های داغ تابستان دانسته و مدعی 
است آلگری از بیشترین شانس برای جانشینی کونته 
برخوردار خواهد بود؛ البته برخی دیگر از رسانه های 
ایتالیایی نام پوچتینو را هم به عنوان یکی از جانشینان 
احتمالی کونته مطرح کرده اند. کونته روز شنبه بعداز 
۰ تیمش مقابل آتالانتا که باعث شد  پیروزی ۲-
نراتزوری با کسب ۸۲امتیاز رتبه دوم خود در سری آ را 
قطعی کند و به رکورد بالاترین امتیاز اینتر که در فصل 
۲۰۰۹-۲۰۱۰ توسط ژوزه مورینیو به  دست آمده بود 
برسد ، به جای پرداختن به این موفقیت تصمیم گرفت 
در کنفرانس خبری بعداز بازی، انتقادات تندی علیه 

مدیریت اینتر مطرح کند. کونته مدعی شد مدیریت 
باشگاه در مقابل هجمه های رسانه ای از او و تیمش 
کوچک ترین حمایتی نکرده  است. بعداز صحبت های 
تند کونته، باشگاه اینتر تاکنون واکنشی به او نشان 
نداده است ولی انتظار می رود امروز، دوشنبه، یک 
جلسه اضطراری بین ماروتا و کونته برگزار شود. 
ناراحتی دیگر کونته پایبندنبودن به قول های ابتدای 
فصل است. مائورو ایکاردی، ایوان پریشیچ و راجا 
ناینگولان به دستور مستقیم باشگاه در همان بدو ورود 
کونته از تیم جدا شدند و به سرمربی قول داده شده 
بود جایگزینی برای این بازیکنان خریداری می شود؛ 
اما فقط روملو لوکاکو راهی اینتر شد و البته اگر پائولو 
دیبالا به پیشنهاد معاوضه پاسخ مثبت می داد، همین 
لوکاکو نیز حالا در لباس یوونتوس بازی می کرد. 
درواقع جانشینی برای ۳بازیکن مهم تیم جذب نشد. 
کونته بعداز بازی با آتالانتا در پاسخ به شایعات جذب 
لیونل مسی، به طعنه گفت او ابتدای فصل دیده برای 
خرید لوکاکو نیز چه دشواری هایی طی شده است و 
درواقع منظورش این بوده که شرایط جذب بازیکنان 

بزرگ وجود ندارد. همچنین کونته از عدم حضور 
استیون ژانگ در رأس کار ناراضی است. رئیس 
جوان اینتر بیشتر اوقات فصل در چین حضور دارد 
و شرایط تیم را بررسی نمی کند. کونته می خواهد 
ژانگ بیشتر بالای سر تیم حضور داشته باشد و از 
دخالت نکردن او در مسائل ناراضی است. این درحالی  
است که بعداز یک دهه به نظر می رسید نراتزوری 
در مسیر صحیحی قرار گرفته، اما حمایت نکردن 
باشگاه از کونته در روزهایی که شایعات حضور 
دیگو سیمئونه و مائوریتسیو پوچتینو مطرح شده 
بود، انگار او را از ادامه حضور در اینتر دلسرد کرده 
است. گاتزتا، توتو و دیگررسانه های معتبر ایتالیایی 
در گزارش های خود می گویند تنش ایجادشده در 
رابطه کونته و باشگاه به حدی رسیده است که رابطه 
آن ها دیگر  ترمیم نمی شود. این رسانه ها معتقدند 
بااینکه احتمال فسخ فوری قرارداد کونته به صورت 
یک طرفه ازسوی باشگاه اندک است، به احتمال زیاد 
دوطرف به صورت هم زمان و توافقی این قرارداد را 

لغو خواهند کرد.
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روزنامـه های
جــــــهان

روزنامه مارکا
MARCA
دوئل پادشاهان

زین الدین زیدان و پپ 
گواردیولا نبردی جذاب در 
یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
خواهند داشت. شاگردان زیزو 
درپی جبران شکست بازی رفت 
هستند.

روزنامه توتو
TUTTO
نیمکت های قرمز داغ!

آینده مائوریتسیو ساری در 
یوونتوس به بازی با لیون بستگی 
دارد. هواداران یووه در آرزوی 
زین الدین زیدان هستند. باشگاه 
اینتر از آنتونیو کونته راضی 
نیست. ماسیمیلیانو آلگری 
هم در کنار مائوریتسیو پوچتینو 
گزینه مربیگری اینتر شده است.

روزنامه گاتزتا
GAZZETTA
کونته، حالا بس است

باشگاه اینترمیلان در بحران 
مربیگری به سر می برد. گفته 
می شود باشگاه از عملکرد 
آنتونیو کونته راضی نیست 
و فکر می کند او در اندیشه 
یوونتوس است. ماسیمیلیانو 
آلگری تبدیل به گزینه جانشینی 
او شده است.

روزنامه اکسپرس
EXPERESS
سه چرخ

لوئیس همیلتون یک قهرمانی 
تاریخی در فرمول یک به دست 
آورد. او درحالی که یک چرخ 
پنچر داشت، اول شد و جام را 
گرفت.

؟؟

مطهری:
 رابطه من و 

آقای مجیدی 
بسیار خوب و 

حرفه ای است و 
من از حضور در 
استقلال راضی 

هستم. تمرکز ما 
روی موفقیت 
در ادامه لیگ، 

جام حذفی 
و آسیاست 

و می خواهم 
بدون توجه به 
این حرف ها با 
استقلال ادامه 

بدهم.

رمضانی:
 مصدومیت 

دیاباته جدی 
نیست ولی 
پزشکان با 

وی کار کردند 
و ان شاءا... 
فردا(امروز) 

هم در 
تمرین حاضر 

می شود. 
قائدی هم 

مصدومیت 
جزئی دارد 

اما مطمئنا او 
به روزهای 
اوج خود 

بازمی گردد.

این حرف ها با 
استقلال ادامه 

بازمی گردد.بدهم.

 

برونو فرناندز
PFAFansAward سایت
انگلیس برونو فرناندز، 
ستاره پرتغالی منچستر، را 
به عنوان بهترین بازیکن ماه 
گذشته لیگ برتر انگلیس 
انتخاب کرد. فرناندز در این 
رقابت ها ستاره هایی مثل 
کوین دی بروین، آنتونیو 
مارسیال، آنتونینو، پولیشیچ 
و استرلینگ را کنار زد تا این 
جایزه را کسب کند.

وحید امیری
وینگر چپ پا و ملی پوش 
پرسپولیس ظهر دیروز به 
دیدار مهدی رسول پناه رفت 
تا پیگیر مطالباتش از این 
باشگاه باشد. قرارداد وحید 
امیری در پایان این فصل 
به پایان می رسد و به نظر 
می رسد این بازیکن بدون 
مشکل خاصی قراردادش را 
تمدید کند.

پل اسکولز
پلیس انگلیس پل 
اسکولز، هافبک سابق 
منچستریونایتد، را به دلیل 
برپاکردن مراسمی در 
محدوده قرمز کرونا در شهر 
منچستر توبیخ کرد. اسکولز 
جمعه گذشته در عمارت 
۳٫۵میلیون پوندی اش برای 
پسرش آرون جشن تولد 
گرفته بود.

دی فرانچسکو
باشگاه کالیاری با سرمربی 
سابق رم تا سال۲۰۲۲ قرارداد 
امضا کرد. این باشگاه 
ایتالیایی اعلام کرد با اوزبیو 
دی فرانچسکو، سرمربی 
سابق رم، به توافق نهایی 
رسیده و قراردادی دوساله 
امضا کرده است. دی 
فرانچسکو جانشین والتر 
زنگا شد.

دنی آلوز
باشگاه سائوپائولو این روزها 
با مشکلات شدید اقتصادی 
دست و پنجه نرم می کند 
و به همین خاطر توانایی 
تمدید قرارداد با دنی 
آلوز، ستاره سابق تیم ملی 
برزیل و پرداخت سالیانه 
سه و نیم میلیون یورو به این 
بازیکن را ندارد.

اکرم عفیف
باشگاه السد قطر اعلام 
کرد اکرم عفیف، ستاره این 
تیم و تیم ملی قطر، به دلیل 
مصدومیت از ناحیه رباط 
صلیبی به مدت ۳ تا ۴ هفته 
از میادین دور خواهد بود. 
عفیف در سال۲۰۱۹ به عنوان 
مرد سال آسیا معرفی شد.

مهدی ترابی
مهدی ترابی که در چند بازی 
اخیر پرسپولیس به   دلیل 
مصدومیت حضور نداشت، 
از دیروز و با آغاز دوباره 
تمرینات، همراه با سایر 
بازیکنان به تمرین پرداخت. 
به نظر می رسد ستاره جوان 
سرخ ها مشکلی برای بازی 
روز جمعه برابر ذوب آهن 
نخواهد داشت.

ونگر
آرسن ونگر، سرمربی پیشین 
آرسنال، که این روزها با 
برگزاری فینال جام حذفی 
و یادآوری این نکته که ۷ 
قهرمانی در این تورنمنت 
داشته، نامش دوباره بر سر 
زبان ها افتاده است، خبر 
از بازگشت احتمالی اش به 
دنیای مربیگری داد.

نوایی آسمانی شد

پیش کسوت و گزارشگر باسابقه کشــتی، جان به جان آفرین 
تسلیم کرد. استاد محمدرضا نوایی پیش کسوت کشتی و دارنده 
مدال برنز کشتی آزاد جهان در سال۱۹۷۳، یکشنبه شب دار 
فانی را وداع گفت و جامعه کشــتی را عزادار کرد. در سابقه او 
مربیگری در تیم ملی، مدرس کشتی، گزارشگر و مفسر کشتی 
نیز دیده می شود؛ به طوری که خیلی از اهالی قدیمی کشتی با 

گزارش های «نوایی» خاطرات زیادی دارند.

سوئیس به فدراسیون جودو ویزا نمی دهد!

دادگاه حکمیت ورزش قرار است ۲۶شهریورماه برای رسیدگی 
به پرونده تعلیق جودو و شــکایت فدراسیون جودوی ایران از 
فدراسیون جهانی در سوئیس برگزار شود. فدراسیون جودو با 
هماهنگی مسئولان ورزش کشور که ماه هاست برای نوشتن 
لوایــح و دفاع از حقانیت جــودوی ایران در تلاش هســتند، 
به همراه هزاران جودوکار در سراســر کشور که نتیجه دادگاه 
CAS  برایشان اهمیت ویژه ای دارد، اکنون چشم انتظار صدور 
روادید هیئت اعزامی ایران هستند تا این گروه به موقع در دادگاه 
حاضر شود . آن طور که فدراســیون جودو اعلام کرده است، 
باوجود هماهنگی هــای وزارت ورزش و جوانان با وزارت امور 
خارجه و همکاری این وزارتخانه و ارسال یادداشت به سفارت 
سوئیس در ایران، متأسفانه این سفارتخانه تاکنون هیچ گونه 
همکاری با فدراسیون جودو نداشته است. این عدم همکاری 
نگرانی های زیادی را درخصوص اعزام بموقع هیئت اعزامی به 
دادگاه حکمیت ورزش ایجاد کرده است؛ اقدامی که در صورت 
سهل انگاری، ممکن است عواقب بسیار زیادی برای جودوی 

کشور درپی داشته باشد.

برکناری دشمن آذری از ذوب آهن

نشست هیئت مدیره باشگاه ذوب آهن دیروز برگزار شد و جواد 
محمدی از سمت مدیرعاملی باشگاه کنار رفت و احمد جمشیدی 
به عنوان سرپرست این باشگاه معرفی شد. جمشیدی پیش از این 
به عنوان سخنگو و عضو هیئت مدیره باشگاه ذوب آهن شناخته 
می شد و ریاست تربیت بدنی اصفهان و مدیرکلی امور اجتماعی 
استانداری این استان را در کارنامه دارد. این تغییر مدیریتی در 
باشگاه ذوب آهن درحالی است که ذوب آهن در ابتدای فصل کار را 
با مدیریت سعید آذری آغاز کرد، اما با تصمیم یزدی زاده، رئیس 
کارخانه ذوب آهن و هیئت مدیره این باشگاه، از سمتش برکنار 

شد و جواد محمدی به عنوان مدیرعامل جدید معرفی گردید.

۹ بازیکن آرسنال در فهرست 
اخراجی های آرتتا

سرمربی تیم فوتبال آرسنال آماده فروش ۹ بازیکنی است که 
در فهرست مهره های مازاد او قرار دارند. به گزارش سان، میکل 
آرتتا قصد خانه  تکانی در فصل نقل وانتقالات را دارد. به نظر او ۹ 
تن از بازیکنان فعلی تیم آرسنال برای فصل آینده به کار آرسنال 
نخواهند آمد و باشگاه باید در تابستان امسال، آن ها را بفروشد 
تا از درآمد فروششان بودجه کافی برای خرید بازیکنان جدید 
کسب کند. با قهرمانی در جام حذفی، آرتتای سی وهشت ساله، 
درآمدی سی میلیون پوندی را برای آرسنالی ها تضمین کرد و 
حالا او امیدوار است که بودجه اش برای خرید مهره های جدید 
با فروش بازیکنان مازاد افزایش پیدا کند. در فهرســت نهُ نفره 
بازیکنانی که آرتتا به باشگاه برای فروششان چراغ سبز نشان 
داده است، ۳ تن از بازیکنان ترکیب اصلی آرسنال مقابل چلسی 
هم حضور دارند. الکساندر لاکازت، مهاجم فرانسوی توپچی ها، 
در صدر این فهرســت قرار دارد و آرتتا امیدوار اســت برای او 
پیشنهاد قابل قبولی به دست آرسنال برســد. هکتور بیرین، 
دفاع راست اسپانیایی آرسنال، نیز دیگربازیکنی است که امکان 
جدایی او از آرسنال در این فصل وجود دارد. اخیرا از یوونتوس، 
اینتر و سویا به عنوان مشتریان احتمالی این بازیکن یاد شده 
است. راب هلدینگ، مدافع میانی تیم و شکودران موستافی، 
سئاد کولاسیناک، سوکراتیس پاپاستاتوپولوس، لوکاس توریرا، 
هنریک میختاریان (بازیکنی که به صورت قرضی در رم بازی 
می کند)، متئو گوندوزی و سرانجام مسوت اوزیل (بازیکنی که 
پرداخت حقوق هفتگی ۳۵۰هزارپوندی وی هزینه سنگینی 
روی دست باشگاه گذاشته است)، سایر بازیکنانی هستند که 

دیگر به کار آرتتا نمی  آیند.

سانچز در اینتر ماندنی شد

باشــگاه اینتر با منچستریونایتد برســر قطعی کردن قرارداد 
الکسیس سانچز به توافق رسیده است و این باشگاه ایتالیایی 
پس از بازی چهارشنبه شب با ختافه در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ اروپا، این خبر را به طور رسمی اعلام خواهد کرد. نشریه 
گاتزتا دلواسپورت، چاپ میلان، نیز گزارش داد سانچز با امضای 
قرارداد جدید، خود را تا پایان ماه ژوئن۲۰۲۳ به اینتر متعهد 
می کند و در ۳سال، دســتمزد پانزده میلیون یورویی دریافت 

خواهد کرد.

نیمار
بازیکن پاری سن ژرمن

رفقایی که همیشه در 
خوشی و غم در کنارم 
بوده اند. سه نفری که از بین 
تمام دوستانم هنوز با من 
هستند

ستاره برزیلی، این روزها 
به شدت درگیر انتخاب 
تیم فصل آینده اش است. 
بارسایی ها تلویحا اعلام 
کرده اند نیازی به جذب او 
ندارند.

پاتریک برگر
بازیکن سابق لیورپول

۲۴ سال پیش در 
چنین روزی رؤیایم به 
واقعیت تبدیل شد

ستاره سابق فوتبال چک، با 
انتشار این عکس سالگرد 
پیوستنش به لیورپول را 
زنده نگه داشته است.

دل پیرو
ستاره سابق ایتالیا

یکشنبه خوبی داشته 
باشید

مهاجم بازنشسته آتزوری، 
این روزها در ایالات متحده 
به شغل رستوران داری 
مشغول است

لوييس همیلتون
راننده فرمول یک

      روز بسیار سختی بود، 
اما هرگز آن را فراموش 
نخواهم کرد

راننده انگلیسی تیم 
مرسدس درحالی فاتح 
گرندپری انگلیس شد که 
لاستیک او پنچر شده بود 
و با ۳ چرخ به خط پایان 
رسید.

لواندوفسکی
مهاجم بایرن

وقتِ خانواده

ستاره لهستانی باواریایی ها 
در تعطیلات آخر هفته در 
کنار خانواده حضور دارد 
و آماده بازی حساس 
یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان مقابل چلسی 
می شود.

جبارى مدرك مربيگرى نداشت
خطیر: شرایط را به نحوی رقم زدند که استراماچونی از استقلال برود

معاون سابق باشگاه استقلال 
ادعاهای  به  کنش  ا و ر  د
جدید وینفرد شفر گفت که 
صحبت های او سراسر کذب 
بوده است. بعد از آنکه وینفرد 
شفر، سرمربی آلمانی سابق 
استقلال، ادعاهایی جنجالی 
مطرح کرد و بار دیگر علیه امیرحسین 
فتحی و علی خطیر، مدیرعامل و معاون 
ورزشی وقت باشگاه، موضع تندی 
، خطیر که این اواخر رابطه  فت گر
چندان خوشی هم با این مربی آلمانی 
نداشت، درباره ادعاهای شفر گفت: 
من مصاحبه آقای شفر را ندیدم، اما 
دوستانم به من حرف های او را منتقل 
کردند که باید بگویم صحبت های شفر 

سراسر کذب و دروغ است. 
 جباری مدرک مربیگری نداشت

وی درباره مطرح شدن نام مجتبی 
جباری برای دستیاری شفر گفت: 
مجتبی جباری از دوستان بسیار خوب 
من است و خود مجتبی هم می تواند 
شهادت بدهد که در آن زمان من تلاش 
زیادی برای اضافه شدن او به استقلال 
کردم و معتقد بودم که او می تواند کمک 
زیادی به باشگاه بکند. واقعیت آن است 
که در ابتدای کار، وینفرد شفر مجتبی 
جباری را درخواست کرد، اما همان زمان 
ازسوی مدیریت باشگاه به او اعلام شده 
بود که جباری مدرک مربیگری ندارد و 
ایشان (شفر) خیلی راحت این مسئله را 
پذیرفتند؛ حتی مصاحبه خودشان در 

آن زمان موجود است.
خطیر در پاسخ به سؤال انتخاب باشگاه 
استقلال از میان مجیدی و جباری 
افزود: باشگاه کسی را به آقای شفر 
پیشنهاد نداد، بلکه در همان زمان هم 
خودش گفت چون مجتبی جباری 
نیامدن جباری  با  درک نداشت،  م
موافقت کرد و درخواست یک مربی 
ارجی را به جای مجتبی جباری  خ
از  بعد  که  هست  خاطرم  اشت.  د
دیدار ایران و بولیوی، شفر در پاسخ 
بود که آمدن  ه خبرنگاران گفته  ب
درباره  من  و  است  شایعه  باری  ج
شایعات صحبت نمی کنم و اگر بخواهم 
دستیاری را انتخاب کنم، با مدیرعامل 

باشگاه تعامل خواهم داشت. اینکه آقای 
مجتبی جباری جزو کاندیداهای اول 
دستیاری شفر بود، رد نمی کنم و خود 
من دوست داشتم او به مجموعه اضافه 
شود، اما ایرادی که در آن زمان مطرح 
شد، مربوط به آن بود که جباری مدرک 
مربیگری لازم را ندارد. شفر پس از 
اطلاع از این شرایط گفت که دستیار 
خارجی می آورد و مارتین فورکل را به 

باشگاه اضافه کرد.
  استقلال باید جای پرسپولیس

قهرمان می شد
ی درباره جذب استراماچونی و  و
جدایی از استقلال گفت: استقلال با 
آن فوتبال فوق العاده ای که در ابتدای 
فصل به نمایش می گذاشت، باید الان 
به جای پرسپولیس قهرمانی لیگ را 
جشن می گرفت. یکی از مثمرثمرترین 
مهره های فصل جاری، شیخ دیاباته 
است که ما توانستیم در آن زمان جذب 
کنیم و معتقدم که فوتبال ما باید با 
جذب بازیکنان و مربیان باکیفیت و 

خوب خارجی، پیشرفت کند.
خطیر در واکنش به قانون منع جذب 
مربی خارجی برای ۲ تیم پرطرف دار 
پایتخت افزود: وقتی فقط ۲ باشگاه 
استقلال و پرسپولیس از جذب مربی 
خارجی منع می شوند، به این معناست 
که لیگ ما فیرپلی و عدالت خودش را 
از دست داده است. شما حساب کنید 
اگر ما چند بازیکن مثل دیاباته یا چند 
مربی مثل استراماچونی در فوتبالمان 
داشتیم، در مقابل چقدر می توانست 
سطح فوتبالمان را بالا بیاورد. ورود 
بازیکنان و مربیان خارجی باکیفیت به 
فوتبالمان می تواند توجه مارکت های 
ایران جلب  فوتبال  به  را  روپایی  ا
کند و در یک چرخه درست و سالم، 
تمامی هزینه های مربوط به جذب 
مربیان و بازیکنان خارجی به فوتبال 
ما برمی گردد. او همچنین با انتقاد از 
تصمیم گیران در فوتبال گفت: متأسفانه 
دم هایی که اکنون درباره فوتبال  آ
تصمیم می گیرند، هیچ اطلاعاتی از 
مسائل فوتبالی ندارند و خیلی راحت 
صورت مسئله را پاک می کنند و خیلی 
راحت ورود بازیکن و مربی خارجی را 

ممنوع می کنند. ما باید به جای این کار، 
فیلتر تعریف کنیم و نظارت هایمان را 
بیشتر کنیم تا بتوانیم از این ظرفیت 
استفاده کنیم. اینکه ما بخواهیم درِ 
فوتبالمان را ببندیم و بگوییم کسی حق 
ورود به آن را ندارد، چون ارز گران شده 

است، راه حل درستی نیست.
  شرایط را به نحوی رقم زدند که

استراماچونی از استقلال برود
بازگشت  درباره  پایان  در  طیر  خ
استراماچونی به فوتبال ایران گفت: از 
خدای من است که آندره آ استراماچونی 
دوباره به باشگاه استقلال بازگردد و 
مطمئن باشید اگر او برگردد، اتفاقات 
قشنگی برای باشگاه استقلال رقم 
خواهد خورد. به این قضیه شک دارم، 
چراکه آن اتفاقاتی که باعث جدایی 
استراماچونی شد، مطمئنا در خاطره 
و ذهن او و هواداران باقی مانده است، 
خاطراتی بسیار بد از آن لحظات که 
شرایط را برای بازگشت او بسیار سخت 
کرده است؛ چراکه استراماچونی روی 
یمکت بود، ولی متأسفانه درهای  ن
خروجی را به او نشان دادند و همه 
شرایط را به نحوی رقم زدند که او از 
استقلال و ایران برود. یک بار دیگر 
تفاقاتی را که باعث جدایی او شد،  ا
مرور کنید و اینکه چه عواملی باعث 
شد این مربی که عاشقانه تیمش را 
دوست داشت و حتی در بازی اول بعد 
از ماشین سازی تبریز، با آن رگ غرور 
اعلام کرد که می ماند و حق تیمش را از 

فوتبال می گیرد، از ایران برود.
معاون سابق باشگاه استقلال درباره 
تخفیف دادن مربی ایتالیایی به این 
باشگاه گفت: من خواهش می کنم از 
همه خبرنگاران محترم که صبر پیشه 
کنند، چراکه بحث حقوقی باز شده 
است و گمانه زنی ها درباره مسائل مالی 
استراماچونی و اینکه آیا تخفیف خواهد 
داد یا خیر، کار بسیار اشتباهی است. 
بازهم از همه می خواهم به گمانه زنی ها 
پایان دهند و تا زمان مشخص شدن 
پرونده صبر کنند، چراکه این پرونده 
در اتاق حل اختلاف فیفا باز است و هم 
استقلال و هم استراماچونی شانس 

پیروزشدن در آن را دارند.
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پرداخت 60درصد و استفاده از قانون فيفا!
فرمول مدیرعامل سرخ پوشان برای حل و فصل موقتی پرونده برانکو

داستان برانکو و مطالباتش از باشگاه 
پرسپولیس هر روز وارد فاز جدیدتری 
می شود. با اینکه تنها چند روز از مهلت 
قانونی فیفا به پرسپولیس باقی مانده 
است، حال به نظر می رسد مدیران 
این باشگاه منابع مالی لازم برای این 
بدهی را تأمین کرده اند و به گفته رسول پناه، 
آمادگی این را دارند که حتی زودتر از موعد 
مقرر، رضایت برانکو در این پرونده را جلب 
کنند. باشگاه پرسپولیس طبق حکم فیفا باید 
مبلغ یک میلیون و ۱۱۳هزار یورو به برانکو 
ایوانکوویچ تا ۱۶مرداد ماه پرداخت کند تا پرونده 
سرخ پوشان بسته شود و کار به تعیین حکم 
انضباطی نسبت به این بدهی نرسد؛ در غیر 
ین صورت سرخ پوشان با جریمه سنگینی  ا
روبه رو خواهند شد. باشگاه پرسپولیس از برانکو 
خواهان ارائه شماره حساب در عمان شده و 
طبق صحبت های انجام شده بین طرفین، این 
پول قرار است تا تاریخ مقرر به حساب سرمربی 
اسبق پرسپولیس پرداخت شود. البته فقط 
مبلغ ۱۱۳هزار یورو برای مطالبات مارکو 
استیلینوویچ، مربی بدن ساز، در این تاریخ 
واریز خواهد شد و باشگاه از فیفا درخواست 
کرده تا طلب زلاتکو و ایگور پانادیچ هم از طریق 

درآمدهای این باشگاه پرداخت شود.
 فرمول رسول پناه برای پرداخت طلب برانکو

مهدی رسول پناه، سرپرست باشگاه پرسپولیس، 
که در ابتدا عنوان کرده بود نسبت به اعلام این 
حکم اعتراض خواهد داشت، از اعاده دادرسی 
۱۳۰۰صفحه ای در قبال پرونده برانکو ایوانکوویچ 
خبر داد، اما اطمینان او از شکست مجدد در 
آن باعث شد تا در بازه زمانی کوتاه تصمیم به 
پرداخت طلب سرمربی فصل گذشته سرخ ها تا 
۱۶مرداد بگیرد؛ مبلغی که در موجودی باشگاه 
پرسپولیس دیده نمی شود، اما رسول پناه قصد 

دارد با استفاده از قوانین فیفا تا زمان صدور حکم 
انضباطی به پرداخت طلب برانکو اقدام کند. 
سرپرست باشگاه پرسپولیس می خواهد بیش از 
۶۰درصد این پول را تا پایان هفته به حسابی که 
ازسوی فیفا اعلام شده است، به برانکو پرداخت 
کند و مابقی آن را نیز طی یک ماه آینده بدهد؛ 
فرمولی که با توجه به قوانین مالی و انضباطی 
در فدراسیون جهانی فوتبال برای باشگاه های 
بدهکار در نظر گرفته شده است. از قرار معلوم، 
ارجاع پرونده باشگاه های بدهکار به کمیته 
انضباطی فیفا پس از اتمام مهلت آن حدود 
یک ماه طول می کشد و سرخ ها نیز از همین 
مدت درجهت تسویه با برانکو استفاده می کنند.

  وکیل برانکو: پرداخت اقساطی را قبول

نمی کنیم
درحالی که باشگاه پرسپولیس امیدوار است 
با همکاری کردن برانکو پرونده طلب او را جلو 
ببرد، وکیل این مربی کروات می گوید موکلش 
فقط پول نقد می خواهد. دارو بوشیچ که اتفاقا 
ارتباط خوبی نیز با رسانه های ایرانی دارد، روز 
گذشته درباره آخرین وضعیت پرونده این مربی 
گفت: تاکنون هیچ پولی به حساب برانکو واریز 
نشده است و ما چک هم قبول نمی کنیم. تنها 
درصورتی از باشگاه پرسپولیس چک می گیریم 
که بتوانیم بلافاصله مبلغ این چک را به حساب 
برانکو واریز کنیم. وی افزود: باشگاه پرسپولیس 
در تماسی که به تازگی با ما داشته، اعلام کرده 
است تا ۱۶مرداد کل پول دستیاران برانکو را 

پرداخت می کند، اما نمی تواند تمام مطالبات وی 
را بدهد. البته پرسپولیس در این تماس به صورت 
دقیق نگفته چقدر از پول برانکو را تا آن زمان 
می دهد؛ ولی در هر حال ما پرداخت پول برانکو به 
شکل اقساطی را هم نمی پذیریم. وی افزود: این 
پول قرار است در عمان به برانکو پرداخت شود. 
ما راه حل این کار را پیدا کرده  و دراین زمینه نیز 
توافق کرده ایم. حالا باشگاه باید بودجه لازم برای 

پرداخت طلب ایوانکوویچ را تأمین کند.
 !رسول پناه: با برانکوی بزرگ، خوب رفتار نشد

مهدی رسول پناه، سرپرست باشگاه پرسپولیس، 
نیز عصر دیروز درباره آخرین وضعیت پرداخت 
مطالبات برانکو گفت: با خودمان تعارف نداریم. 
پیش از این با برانکوی بزرگ خوب رفتار نشد 

و او بعد از کسب ۷جام با پرسپولیس، شایسته 
این رفتار نبود. اما باوجود مسائل و مشکلات 
مالی فراوان، استارت حل کامل این مشکل و 
راحت کردن خیال هواداران از چند ماه پیش 
زده شده است؛ ازجمله اینکه از مدت ها قبل 
تلاش ها در زمینه های حقوقی، نامه نگاری ها و 
تأمین منابع مالی آغاز شده و گام های مهمی هم 

دراین زمینه برداشته شده است.
رسول پناه ادامه داد: چندی پیش در نامه ای 
به فیفا، درخواست شد طلب ۲ دستیار برانکو 
یعنی زلاتکو ایوانکوویچ و ایگور پانادیچ از محل 
دارایی پرسپولیس نزد فیفا پرداخت شود که در 
موارد قبلی به عنوان یک رویه قابل قبول ازسوی 
فیفا پذیرفته شده بود. همچنین در ارتباط با 
مطالبات مارکو استیلینوویچ هم برنامه ریزی 
شده که به زودی نسبت به تسویه مطالبات وی 
اقدام شود. همه این ها درحالی است که برنامه 
اصلی باشگاه در این زمان مربوط به تأمین 
منابع مالی برای انجام تعهدات نسبت به برانکو 
ایوانکوویچ بوده است. وی گفت: با توجه به شرایط 
سخت اقتصادی در کشور پس از شیوع کرونا، 
فراهم کردن هزینه های جاری باشگاه، پرداخت 
مطالبات چند طلبکار سابق، بالارفتن نرخ ارز 
و... کار سخت و دشواری پیش روی باشگاه بود، 
اما الان در مراحل آخر آن هستیم و ان شاءا... با 
کمک خدا و دعای خیر هواداران این پرونده به 
خوبی و خوشی تمام می شود تا کام هواداران بعد 
از پوکر قهرمانی تلخ نشود. سرپرست باشگاه 
پرسپولیس با اشاره به واریزنشدن پول انتقال 
بیرانوند به حساب باشگاه گفت: قرار بود پول 
انتقال بیرانوند به حساب باشگاه برسد، اما هنوز 
این اتفاق نیفتاده است. ما برنامه ریزی کرده 
بودیم بعد از رسیدن این پول بخشی از طلب 
برانکو را به حسابش بریزیم و بخش دیگری را هم 

تا پایان هفته به حسابش واریز کنیم.

منتظرم ببينم 
چه بلايى سر فدراسيون مى آيد!

کفاشیان: اساسنامه مشکلی ندارد که فیفا پاسخی نداده است
نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال درباره مسائل 
فدراسیون  این  اموال  توقیف  ازجمله  ختلف  م
ازسوی شستا، شایعه توقف حساب بانکی خودش 
و همین طور رفع ایراد های اساسنامه صحبت کرد. 
در روز های اخیر اخباری مبنی بر صدور دستور 
توقیف اموال فدراسیون فوتبال با پیگیری های 
شرکت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی از طریق 
واکنشی  هنوز  که  شده  صادر  قضایی  راجع  م
ازسوی این فدراسیون را به دنبال نداشته است. 
دراین زمینه شایعاتی مبنی بر واگذاری چک ارزی 
فدراسیون فوتبال به شستا برای تأمین مطالبات 
مارک ویلموتس وجود دارد که ظاهرا امضای 

علی کفاشیان پای این برگه چک وجود داشته 
و حالا به جز فدراسیون، پای کفاشیان هم به 
پرونده باز شده است؛ درحالی که او در آن 

دوران محروم و از فدراسیون دور بود. علی 
کفاشیان درباره اخبار مربوط به این 

موضوع و سکوت فدراسیون فوتبال 
گفت: من چندروزی است که به 

ساختمان فدراسیون فوتبال 
باز است  ببینم  رفته ام که  ن
هم  را  بسته بودنش  نه.  ا  ی
نمی دانم. تا الان که چیزی 
شنیده ام. وی در واکنش  ن
شستا  بالاخره  اینکه  ه  ب
چک ارزی ارائه شده ازسوی 
فدراسیون فوتبال را از طریق 
زده  برگشت  قضایی  راجع  م
است یا خیر، گفت: من چیزی 
نشنیده ام. من هم روزنامه ها 
و خبرگزاری ها را می خوانم. 
ظاهرا فدراسیون برای ضمانت 
دومیلیون یورویی که دریافت 
کرده بود، چکی را به شستا 
داده است. این پول هم الان 
ر فیفا موجود است، اما  د

هنوز نتوانستند دریافت کنند. فعلا که به فدراسیون 
نرفته  ام و رسانه ها را می خوانیم و منتظریم ببینیم 
چه بلایی به سرمان می آید. او در واکنش به اینکه 
ظاهرا امضای او هم ضمیمه چک ارزی ارائه شده به 
شستا بوده است و حالا حساب و اموال او هم تا زمان 
تسویه حساب با شستا توقیف می شود، اظهار کرد: 
من که زمان حضور ویلموتس محروم بودم. من 
چیزی ندیده و امضا نکرده ام. شاید فدراسیون از 
حسابی به شستا چک داده که امضای من هم از قدیم 
پای آن بوده است. او درباره اینکه درصورت توقیف 
اموال فدراسیون فوتبال یک آبروریزی 
بزرگ رخ می دهد و در آسیا و جهان 
وجهه خوبی ندارد، گفت: فدراسیون 
این پول را دارد، ولی حالا نمی تواند 
به ایران بیاورد. وزارت ورزش باید 
دراین زمینه کمک کند تا مشکلات 
را حل کنیم. کفاشیان در ادامه درباره 
حل ایراد های مربوط به اساسنامه هم 
گفت: ما حدود یک ماه قبل ایراد ها را در 
هیئت رئیسه برطرف کردیم و برای فیفا 
فرستادیم. در دوران ریاست من هم 
وقتی اصلاحات انجام شد و به فیفا 
رفت، آن ها پاسخی ندادند. الان 
هم پاسخی ندادند که ممکن است 
مبنی بر نبودن ایراد در اساسنامه 
اساسنامه  اگر  چون  اشد؛  ب
اشکالی داشت، سریعا پاسخ 
می دادند. به نظرم اساسنامه 
تأیید می شود. به اعتقاد من 
ساسنامه مشکلی ندارد  ا
نداده  پاسخی  فیفا  ه  ک
است. اگر نظری داشتند، 
می گفتند. حالا ما باید 
و  ا آن ها مکاتبه کنیم  ب
بگوییم می خواهیم انتخابات 

را برگزار کنیم.
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